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امام جمعه موقت تبريز گفت: بصيرت آحاد مردم فتنهها را خنثي ميكند.
به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز، حجتالاسلام علي حاجيزاده امروز در خطبههاي نماز جمعه اين هفته اين شهر در مصلاي امام
خميني (ره) تبريز با اشاره به امواج فتنهافكنيها در جامعه اظهار داشت: بروز فتنه از دو جهت در جامعه ظهور مييابد و وقتي اين دو

عامل با همديگر تلفيق ميشوند تشخيص فتنه براي مردم مشكل و سخت است.
وي با اشاره به فرمايش مولاي متقيان در خطبههاي نهجالبلاغه در مورد فتنه بيان داشت: از منظر امام علي (ع) پيروي از هوي و

هوس و بدعتگذاري در دين از عواملي هستند كه موجب فتنه در جامعه ميشوند.
امام جمعه موقت تبريز با اشاره به فرازهايي از زيارت اربعين خاطرنشان كرد: هدف از اين زيارت پرفيض اعطاي بصيرت و آگاهي به

مردم و شيعيان است و اين امر از اهميت فراواني در اسلام برخوردار است.
حاجيزاده با اشاره به علل اهميت بصيرت در جامعه اسلامي عنوان داشت: بصيرت آحاد مردم فتنهها را خنثي ميكند و مردم را نسبت

به اهداف فتنهگران هوشيار و بيدار ميسازد.
وي با اشاره به داستان جنگ صفين تاكيد كرد: در اين جنگ دو گروه كه هر دو مقيد به اعمال ظاهري اسلام از جمله قرائت نماز و

تلاوت قرآن بودند، رو در روي هم قرار گرفتند و افراد با بصيرتي چون عمار ياسر قادر به تشخيص حق واقعي در اين ميان شدند.
امام جمعه موقت تبريز با بيان اينكه در فتنه اخير در كشور ادعاي اسلام و پيروي از آرمانهاي امام راحل از سوي برخي مطرح شد، ابراز
داشت: در اين كشور اگر چه بنيانگذار كبير انقلاب اسلامي رحلت كرده است اما همان خط تفكر در كشور حاكم است و جانشين خلف

امام در همان راهي حركت ميكند كه آرمان انقلاب و امام است.
وي اضافه كرد: معيار امروز كه موجب نجات از سرگرداني و حيرت ميشود، ارتقاي بينش آحاد مردم در جامعه و شناخت بدعتگذاراني

است كه به نام اسلام و انقلاب وارد صحنه شدند.
حاجيزاده بيان داشت: وقتي رهبر معظم انقلاب به عنوان نايب حضرت وليعصر (عج) حضور دارند خروج از فرامين و رهنمودهاي

ايشان در حقيقت پيروي از هواي نفس و بدعتگذاري است.
وي خطاب به فتنهگران گفت: از خطوط قرمز عبور نكنيد و با اعمال خود موجب جري شدن دشمنان به انقلاب و كشو نشويد و البته در

اين ميان بايد بصيرت مردم را بالا برد تا نسبت به اين جريانات آگاه شوند.
حاجيزاده با اشاره به ضررورت قانونگرايي در كشور تصريح كرد: قانون اساسي جمهوري اسلامي مبتني بر قرآن و تعاليم اسلامي است

و از اين رو خروج از اين قانون پيروي از هواي نفس و بدعتگذاري در دين است.
امام جمعه موقت تبريز عنوان داشت: البته معمار كبير انقلاب بنايي را در اين كشور پايهگذاري كردند كه فرو ريختني نيست و دشمنان

اين آرزو را به گور خواهند برد كه به نظام جمهوري اسلامي آسيبي بزنند.
وي در ادامه به بخش ديگري از خطبههاي نهجالبلاغه و نتايج ظلم در جامعه و سنن الهي در اين زمينه اشاره و خاطرنشان كرد: يكي از
سنتهاي الهي در اين زمينه نابودي صدام بود كه همگان شاهد آن بودند و عمال استكبار جهاني نيز نتيجه ظلمهاي خود را ديدهاند و

خواهند ديد.
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